
 

 

 
 
 
 
 
Verslag vergadering Ouderraad 11 juni 2024  
 

In de laatste vergadering kwamen er nog drie onderwerpen aan de orde, te weten voorstellen tot 
aanpassingen onderwijsaanbod/lessentabel voor vmbo k en vmbo b/k, de uitkomst van het 
oudertevredenheidsonderzoek en de vrijwillige ouderbijdrage 24-25. Tot slot sloten we het schooljaar met 
een etentje met de leden van de ouderraad en de vestigingsdirecteur, waarbij we ook afscheid namen van 
twee trouwe leden van de ouderraad.  
 

Het voorstel voor aanpassing van het onderwijsaanbod op vmbo-kader beroepsgericht betreft het aanbieden 
van een derde profiel te weten: Media, vormgeving en ICT (MVI). Durendael had de licentie al voor dit 
profiel en met ingang van schooljaar 24-25 wordt het ook echt aangeboden. School is ervan overtuigd dat 
MVI een aantrekkelijk profiel is en een verrijking is van het onderwijsaanbod. Naast Zorg en Welzijn (Z&W) 
en Economie en Ondernemen (E&O) wordt de keuze breder binnen vmbo-kader. Vervolgens werd een 
voorstel tot aanpassing van het aanbod besproken: dit betrof het aanbieden van rekenen in de bovenbouw 
van vmbo basis en kader aan die leerlingen die geen wiskunde (hoeven te) volgen. School meent met dit 
aanbod de rekenvaardigheid van deze groep leerlingen te kunnen verbeteren. Dit is mede in het belang van 
een goede doorstroom naar het MBO.  
Beide voorstellen konden op unanieme steun van de ouderraad rekenen en zullen daarnaast steun krijgen bij 
de bespreking in de laatste medezeggenschapsraad.   
 

In de vergadering stonden we verder stil bij de uitkomst van het oudertevredenheidsonderzoek van 
afgelopen voorjaar. Hoewel de respons niet hoog was (32%) zag de ouderraad wel een aantal uitkomsten die 
om aandacht van de school vragen. Ouders geven aan niet altijd voldoende zicht te hebben op de 
ontwikkeling van hun kind. Daarnaast zijn ze niet onverdeeld tevreden over de begeleiding en/of 
ondersteuning als de ontwikkeling van hun kind achterblijft. De directeur geeft aan de uitkomsten serieus te 
nemen en op basis van deze (en andere besprekingen in de school) tot acties te komen, die moeten leiden 
tot een betere score/grotere tevredenheid. Tot slot concluderen ouderraad en directeur dat het goed is 
begeleiding/ondersteuning op Durendael volgend jaar op de ouderraadagenda te zetten.   
 

In de vergadering meldde Ben Leenen dat het niet gelukt is om voor het voorstel vrijwillige ouderbijdrage 
24-25 op tijd aan te leveren. Hij gaf aan dat de uitgangspunten voor de bijdrage volgend jaar niet zullen 
wijzigen en dat in de eerste vergadering van de ouderraad en medezeggenschapsraad van 24-25 de 
voorstellen uitgewerkt aan de orde komen.   
 

Na de vergadering sloten ouderraad en directeur het schooljaar af met een etentje in een restaurant in 
Oisterwijk. In die vergadering dankte de vestigingsdirecteur de leden van de ouderraad voor (weer) een jaar 
van prettige, kritische en constructieve samenwerking en dankte hij specifiek de vertrekkende OR-leden 
Hanjo van den Aker en Jessika Verhoeven voor hun jarenlange inzet en betrokkenheid.   

 


